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Z Á P I S N I C A 

 

 

z 31. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 29.09.2022 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:05 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 

4. VZN ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov Územného plánu obce (ÚPN-O) Dojč č. 

2/2021 a ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie obce Dojč č. 4/2017, ktorým sa 

vyhlasuje Záväzná časť Územného plánu obce Dojč 

5. Založenie občianskeho združenia obcí Šajdíkove Humence, Dojč, Štefanov 

6. Správa hlavného kontrolóra obce Dojč o výsledkoch kontroly 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenia 

10. Záver 

 

 

Prítomní: 

 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci: Beáta Batorová 

               Pavol Kondrla 

               Ing. Katarína Horňáková 

               Mgr. Zuzana Macková 

               Marcela Pavlíková 

               Ing. Pavol Zich 

     

Prítomných: 6 poslancov     

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: JUDr. Antónia Mikulíková, Katarína Čelústková, Bc. Júlia Kozánková 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň 

predkladá návrh programu 31. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva. 

 

Návrh uznesenia č. 463/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 31. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči   

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za:  proti 6 zdržali sa: 0 
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2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhuje zapisovateľku p. Klaudiu Habovú a overovateľov p. Zuzanu Macková a Marcelu 

Pavlíková a návrhovú komisiu p. Beátu Bátorovú, Pavla Kondrlu 

 

Príchod poslankyne JUDr. Antónie Mikulíkovej o 18:08 hod.  

prítomných poslancov: 7 

 

Návrh uznesenia č. 464/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Zuzana Macková a Marcela 

Pavlíková – overovatelia, návrhovú komisiu v zložení a Pavol Kondrla, Beáta Bátorová 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

3. bod programu: Zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 

Starostka premieta 12. úpravu rozpočtu Obce Dojč. V bežnej príjmovej časti sa zvýšili podielové dane na 

sumu 548.072,00 €, granty a transféry na sumu 5.600,00 € (sponzori na monografiu), príjmy ZŠ s MŠ 

zvýšenie z 67.750,00 € na 73.551,00 €. V príjmoch z finančných operácii – presun prostriedkov z rezervného 

fondu na čerpanie havarijného stavu v škole (hydrant) zvýšenie z 140.005,00 € na 156.005,00 €. Celkové 

príjmy vo výške 1.672.173,15 €. V bežných výdavkoch kapitola OcÚ – zníženie výpočtová technika na 

100,00 €, špeciálne stroje na 500,00 €, palivo tiež zníženie na 1.300,00 €, všeobecné služby zvýšenie 

z 17.000,00 € na 31.000,00 € (monografia), stravovanie zníženie na 900,00 €, reprezentačné zvýšenie 

z 500,00 € na 650,00 € (catering monografia), kapitola cestná doprava údržba ciest, chodníkov zvýšenie 

z 21.166,00 € na 21.366,00 €, verejná zeleň položka údržba zelene zníženie z 35.700,00 € na 32.000,00 €, 

všeobecné služby zníženie z 12.400,00 € na 9.598,00 €, kapitola ochrana a rozvoj verejné zdravia zníženie 

položky cestovné náhrady na 0,00 €, poplatky z 30,00 € na 5,00 €, poistné z 100,00 € na 0,00 €. Kapitola 

náboženské služby položka všeobecné služby z 0,00 € na 550,00 € (demontáž pomníkov na cintoríne), 

kapitola primárne vzdelanie položka všeobecné služby z 0,00 € na 1.986,00 € (búracie práce na plote ZŠ), 

kapitola staroba - znížili sa položky na opatrovateľskú službu na 0,00 €. Do tejto kapitoly sa zaradili 

poukážky pre dôchodcov, zvýšili sa na 7,00 €, do rozpočtu suma na 2.100,00 €. Výdavky ZŠ s MŠ sa zvýšili 

z 740.164,66 € na 774.662,66 €. Do kapitálových výdavkov OcÚ – nákup umeleckých diel sa kúpili insignie 

850,00 €, kapitola ZŠ s MŠ položka rekonštrukcia, modernizácia z 0,00 € na 16.000,00 € (havarijná situácia 

vodovodu a hydrantu v ZŠ s MŠ - prípojka vody a hydrant). Celkové výdavky vo výške 1.668.691,09 €, 

hospodársky výsledok po 12. zmene nezmenení vo výške 3.482,07 €. 

 

Návrh uznesenia č. 465/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

12. zmenu rozpočtu na rok 2022 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 466/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu v sume 16.000,00 € na havarijnú situáciu vodovodu a hydrantu v ZŠ s MŠ 

v zmysle § 14 ods. 3 zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

 

4. bod programu: VZN ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov Územného plánu obce 

(ÚPN-O) Dojč č. 2/2021 a ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie obce Dojč č. 4/2017, 
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ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Územného plánu obce Dojč 

Starostka hovorí, že každému poslala cez úschovňu tieto zmeny a doplnky územného plánu. Spracovávali sa 

1 rok. Nie je tam zapracovaná veterná elektráreň. Bolo vyvesené na úradnej tabuli a na úradnej tabuli na 

webovej stránke, neprišli žiadne pripomienky ani návrhy.  

 

Návrh uznesenia č. 467/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Dojč č. 4/2022, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov 

Územného plán obce (ÚPN-O) Dojč č. 2/2021 a ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie obce 

Dojč . 65/2009, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Územného plánu obce Dojč 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

5. bod programu: Založenie občianskeho združenia obcí Šajdíkove Humence, Dojč, Štefanov 

Starostka informuje, že toto združenie bude slúžiť na to, aby sme mohli spoločne čerpať prostriedky na 

rozšírenie ČOV. Ide o obce Dojč, Štefanov a Šajdíkove Humence. Starostovia sa dohodli na spoločnej 

spolupráci za podmienok uvedených v zmluve a stanovách združenia. Sídlo by bolo u nás na obci, boli by 

sme právnická osoba. Starostka číta stanovy združenia obcí, ktorej súčasťou je aj zmluva o zriadení združenia 

obcí. Predmetom je príprava spoločného projektu na ČOV, radu združenia tvoria starostovia, valného 

zhromaždenie všetci poslanci, doba trvania na dobu neurčitú, spôsob zániku je upravený v bodoch. Na 

hodnote sa nevedeli starostovia dohodnúť, na základe ktorej bude musieť zasadať valné zhromaždenie. 

Poslankyňa Mikulíková otázka či budú musieť všetci poslanci spolu zasadnúť. Áno všetci. Keď bude valné 

zhromaždenie zasadať, bude sa miesto stretnutia meniť. Vo väčšinovej časti to inicioval starosta zo 

Štefanova. Poslanec Zich sa pýta či by sa Štefanov nemohol odpojiť, starostka odpovedá, že nemajú kam 

vypúšťať. Poslanec konštatuje, že pred 2 rokmi nebolo možné rozširovať a teraz sa už dá. Poslankyňa 

Horňáková má otázku či by BVS nechcela zobrať ČOV pod seba. Starostka hovorí, že momentálne nie, ale 

rokuje o prevzatí nášho podielu v ČOV a vybudovanej kanalizácie za podmienky dobudovania kanalizácie v 

obci. V súčasnosti sa pripravuje projektová dokumentácia na rozšírenie ČOV. Verejné obstarávanie na 

projekčné činnosti vyhrali Banské projekty, a.s., do konca novembra by sme mali mať PD pre územné 

konanie. P. Horňáková sa pýta, koľko vychádza PD, lebo v rozpočte to nie je. Bude sa to platiť až na budúci 

rok, vychádza to cca 23.000,00 €  na obec, momentálne nevie presne starostka povedať. Poslanec Zich 

podotkol, že sa nedoplnila suma, pri ktorej musí valné zhromaždenie zasadať. Nakoniec sa poslanci dohodli, 

že o všetkom bude rozhodovať Valné zhromaždenie, nebude to obmedzené sumou a podľa toho sa upraví 

zmluva. Prebieha diskusia.  

 

Návrh uznesenia č. 468/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči  

na základe ustanovenia § 20 b a nasl. zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov schvaľuje 

a) zriadenie združenia obcí nasledovne: 

názov: Združenie obcí Šajdíkove Humence, Dojč, Štefanov 

sídlo: Dojč 125, 906 02  Dojč 

predmet činnosti:  

- združenie obcí vzniká za účelom prípravy a realizácie spoločného projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie 

kapacity spoločnej čistiarne odpadových vôd, nachádzajúcej sa v obci Šajdíkove Humence“, ktorá 

zabezpečuje čistenie odpadových vôd pre účastníkov zmluvy a v súčasnom stave je technicky nevyhovujúca 

a kapacitne nepostačujúca, 

orgány: 

- Rada združenia obcí, 

- Valné zhromaždenie združenia obcí 

b) zmluvu o zriadení združenia obcí a stanovy združenia obcí, ktoré sú súčasťou zmluvy o zriadení združenia 

obcí, v predloženom znení bez podmienok  
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Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

6. bod programu: Správa hlavného kontrolóra obce Dojč o výsledkoch kontroly 

Starostka dáva slovo hlavnému kontrolórovi. Informuje, že od 5.4.2022 do 22.8.2022 bola  vykonaná 

kontrola „Priebeh realizácie „Projekt Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia“ na obecnom úrade 

Dojč za obdobie od 1.1.2009 do 31.12.2015. Hlavný kontrolór Ing. Frndalovics konštatuje, že vykonanou 

kontrolou neboli zistené nedostatky.  

 

Návrh uznesenia č. 469/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

Správa hlavného kontrolóra obce Dojč o výsledkoch kontroly.  

 

7. bod programu: Rôzne 

Starostka sa vracia k generálnemu pardonu. Geometrický plán nám doručil iba p. Stanislav Harnoš a p. Mária 

Machová písala, že máme ešte počkať, že sa jej ešte robí geometrický plán. Starostka konštatuje, že počkáme 

do konca roka aj na p. Hrubšovú. Žiadosť od Velických starostka založila, je zapísaná v registratúre, chce 

poprosiť o zaradenie ešte tejto žiadosti. U Velických to robí 33m2 a u p. Harnoša 6m2. Starostka navrhuje 

odpredaj týchto m2. 

 

Návrh uznesenia č. 470/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

odpredaj pozemkov vo vlastníctve Obce Dojč v rámci vyhláseného generálneho pardonu a poveru Obecný 

úrad s uzatvorením kúpnej zmluvy so žiadateľmi: 

 

žiadateľ                                                                   parc.č.                                                   výmera 

Martin Velický a manž. Bc. Martina Velická        366/4, 366/5                                             33 

Stanislav Harnoš a manž. Tatiana Harnošová       2436/4                                                        6 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 471/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí 

s odpredajom pozemkov vo vlastníctve Obce Dojč v rámci Generálneho pardonu pre Máriu Machovú a Dášu 

Hrubšovú po predložení geometrického plánu najneskôr do 31.12.2022 a schválení predaja obecným 

zastupiteľstvom. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Starostka hovorí, že už viackrát sa skloňovalo slovo  cyklotrasa. Je vydané územné rozhodnutie, ktoré je 

zajtra právoplatné. Prvá etapa Senica – Dojč pôjde z plánu obnovy a druhá etapa Dojč – Šaštín cez projekt 

cezhraničnej spolupráce. Podávať žiadosť cez Plán obnovy bude mesto Senica a musí mať uzatvorenú 

nájomnú zmluvu s obcou Dojč. Ide o poľné cesty LV č. 4700. Cena prenájmu by bola určená na 1,00 € na 

celú výmeru. Je to účelovo pre realizáciu projektu.  

 

Návrh uznesenia č. 472/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje 

prenájom pozemkov Mestu Senica, Štefánikova 1408/56, Senica, ktoré bude žiadateľom pre realizáciu 

projektu stavby „Cyklotrasa Senica – Šaštín Stráže“, 2. úsek Dojč – Senica, ktorá bude prechádzať 

nasledovnými pozemkami: 

parc. C-KN č. 12145, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

parc. C-KN č. 12295, druh: zastavaná plocha, LV 4700 
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parc. C-KN č. 12274, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

parc. C-KN č. 12279, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

predbežný záber pozemkov vo vlastníctve obce Dojč pod stavbou SO 01.2 Cyklotrasa Šaštín Stráže – Senica, 

2. Úsek Dojč – Senica predstavuje 7 668,19 m2 a 

 

SO 02 Cyklotrasa – odbočka do obce Dojč bude prechádzať nasledovnými pozemkami v k.ú. Dojč: 

parc. C-KN č. 12145, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

parc. C-KN č. 11872, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

parc. C-KN č. 11873, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

parc. C-KN č. 11774, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

parc. C-KN č. 11769/1, druh: zastavaná plocha, LV 4700 

predbežný záber pozemkov vo vlastníctve obce Dojč pod stavbou SO 02 Cyklotrasa – odbočka do obce Dojč 

predstavuje 3 104,31 m2. 

Cena prenájmu je určená 1 € na celú výmeru zabraných pozemkov pod cyklotrasu. 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Dňa 26.09.2022 prišla žiadosť o prenájom KD od DHZ Dojč na hodovú zábavu, ktorá by sa konala 

5.11.2022. Kultúrny dom je určený na usporiadanie kultúrnych podujatí, medzi ktoré patrí aj tanečná zábava. 

Avšak pri takomto druhu tanečných zábav hrozí zvýšené riziko poškodenia kultúrneho domu, jeho vybavenia 

a stien, preto súčasťou povolenia je podmienka, že nájomca musí všetky škody uhradiť. Vzhľadom na rastúce 

ceny energií bude prenajímateľ platiť náklady na skutočne spotrebované energie, už sa budú počítať všetkým, 

nakoľko ceny energii pôjdu hore. Keďže sa jedná o spoločenskú organizáciu z obce, prenájom kultúrneho 

domu sa účtovať nebude. Starostka informuje, že teraz obec platí 100,00 €/MWh a podľa informácie a 

upozornenia od Západoslovenskej distribučnej od 1.1.2023 bude 6násobne zvýšená sadzba za MWh. Za 

verejné osvetlenie platíme teraz 20.000,00 € po novom by bolo 120.000,00 €.  

 

Návrh uznesenia č. 473/2018-2022/UObZ  

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s prenájmom Kultúrneho domu v Dojči pre DHZ Dojč na uskutočnenie hodovej zábavy dňa 5.11.2022. 

Nájomca je povinný prípade vzniknutých škôd na zariadení a budove (interiér aj exteriér) tieto uhradiť v plnej 

výške a uhradiť náklady na skutočne spotrebované energie (vodné, stočné, elektrická energia, plyn). 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Účtovníčka požiadala starostku, aby sa prejednal dlhodobý drobný majetok, ktorý by sa vyradil. Ide o studňu 

KD, detské ihrisko v parku pri akropole, detské ihrisko v parku v Uličkách, detské ihrisko v parku na Kolónii, 

detské ihrisko v parku v MŠ, kopírka Sharp, kosačka FS400 Stiel krovinorez, bubnová kosačka DAKR, 

kosačka ihrisko, ohrievač KD, PHSr 2014 – 2020, plávajúce čerpadlo Kawasakki, hasičská striekačka. 

Starostka sa pýta poslankyne Ing. Horňákovej, či vie o aký odvod dažďovej vody ide z roku 2004 vo výške 

cca 1.800,00 €. Hovorí, že je vybudovaný ako sa vchádza do krčmy pri akropole, robila sa to preto, aby voda 

odtekala do potoka za Pavlíkovými. Potom sa pýta starostka poslanca Ing. Zicha na plávajúce čerpadlo 

a striekačku, či sú funkčné a či ich majú. Poslanec hovorí, že nikdy nič nevyhodili, musí sa tam zájsť pozrieť. 

Starostka konštatuje, že posledné dve vyčiarkneme, zatiaľ zostanú v majetku. Je na zastupiteľstve 

(poslancoch) či schváli vyradenie tohto majetku. Otázkou je, či sa dá niečo použiť. Jediné, čo by sa mohlo 

použiť, je fukár, je funkčný.  

 

Návrh uznesenia č. 474/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  schvaľuje 

vyradenie dlhodobého hmotného majetku obce Dojč: 

názov obstarávacia cena v € inventárna karta 

studňa KD 772,65 13 
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detské ihrisko (v parku pri akropole) 10615,02 14 

detské ihrisko (v parku v Uličkách) 5156,03 24 

detské ihrisko (v parku na Kolónii) 2300 47 

detské ihrisko (v parku v MŠ) 2000 51 

kopírka SHARP 1294,23 17 

kosačka bubnová 1096,73 18 

kosačka FS400 Stiel krovinorez 1320,32 20 

bubnová kosačka DAKR (r. 2010) 1379 40 

kosačka (ihrisko) 3219,81 23 

ohrievač KD (fukár) 3497,47 31 

PHSR 2014 - 2020 930 1 

Hlasovanie: 

prítomných: 7  za: 7  proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Tento rok sme mali audit až v septembri, nakoľko mala ekonómka obce svadbu. Zároveň starostka predkladá 

Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021 pre obecné zastupiteľstvo. Číta 

záverečný výrok „Na základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona o rozpočtových 

pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu v znení neskorších predpisov konštatujeme, že obec Dojč 

konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách“. Neboli zistené žiadne nezrovnalosti. 

Berie sa iba na vedomie.  

 

Návrh uznesenia č. 475/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie  

Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021. 

 

Pani Masaryková zase poslala žiadosť. Starostka si dovolila jej povedať, že nás už spamuje. Chcela zriadiť 

právo prejazdu parc.č. 2847/3, 231/1, nie je dôvod, nakoľko to je verejný prístupný pozemok. Najnovšia jej 

žiadosť, je aby sme dorobili zatrávňovačky a máme ukončiť práce. Pani Slováková, ktorá buduje so súhlasom 

obce vjazd na obecnom pozemku uložila zatrávňovačky a ešte ich musí dozasýpať štrkom.  

Na p. Zicha prišlo ako na konateľa OPS upomínacie konanie aj faktúra. Pokiaľ neuhradíme za fiktívny 

účtovný audit pre obecnú s.r.o., táto spoločnosť bude sa súdiť. Bol podaný podnet na políciu. Sú to podvodné 

akcie na vylákanie peňazí.  

 

Starostka predkladá kontrolu uznesení: 

- nový sadzobník poplatkov bol zverejnený 

- oznámenie o povolení hudobnej produkcie zaslané 

- prebytok hospodárenia bol zapracovaný do rozpočtu 

- ostrovčeky na autobusy – ešte nie je dokončený prechod pre chodcov 

- voľby – celé hárky odovzdané na okresný úrad 

- nesúhlasné stanoviská na automat a vyjadrenie pre p. Blažekovú zaslané 

- projekt na zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov bol podaný 

- úver sa spláca 

- žiadatelia o odpredaj pozemkov boli oboznámení a zmluvy sa chystajú 

- VZN boli vyvesené a sú právoplatné 

- nájomná zmluva nachystaná pre p. Tomákovú 

- hasiči dostali súhlas  

- konštatuje, že uznesenia, ktoré mali byť splnené, sú 

 

Správa o činnosti starostky od 11.8. do 29.09.2022 

- školenie k spojeným voľbám 2022, utvorenie, zvolanie a prvé zasadnutie volebnej komisie, hlasovacie 

lístky pre voľbu poslancov a starostu obce 

- ZMO Záhorie – 500 € odmeny, energetická kríza, triedenie odpadu, protestné zhromaždenie TT „Za 
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stabilné a zdravé mestá a obce“ 

- JDS – súťaž na ihrisku, zasadnutie výboru 

- Prehliadka ČOV projektanti + BVS + starostovia 

- TS – triedený odpad, vývoz KO, poplatky 

- Stretnutie rodákov, 100. ročnica DHZ, uvítanie do života 

- Spomienková stena, pomníky na cintoríne, problematické rekonštrukcie  hrobových miest 

- Kolaudácia vodovod + kanalizácia IBV pri škole 

- cyklocesta BM, SE, územné rozhodnutie právoplatné, dve etapy, 1. Plán obnovy (oprávnené náklady 

500 000 €/km, 355€/bm oceľová lávka, platba ŽSR 85 €/bkm celkovo 6 km 

- plán obnovy – OcÚ – PD, stavebné povolenie – projekt aj na envirofonde 

- Ing. Budovič – aktualizácia rozpočtu na budovanie kanalizácie, Ing. Gergelová – preloženie prečerpávacej 

stanice, veľká aktualizácia – 2. Polovica obce, problém cesta 1156 

- plán obnovy, BA + SE Viskupič 

- Dokončovacie práce na monografii, prezentácia monografie – príprava, starostka ďakujem za scenár p. 

Mackovej 

- Výsluch Silvia, škoda 26.708,46 €, úhrada k 22.9. - 4.000 € 

- obhliadka priekop na základe podania p. Wiechovej v obci pri kontrole stavebno-technického stavu ciest, 

dopravného značenia a dopravných zariadení na cestách II. a III. triedy v okrese Senica (08.09.2022) 

- Podanie na spoločnosť overená spoločnosť 

- Rodičovské MŠ 

 

8. bod programu: Diskusia  

Poslankyňa Horňáková sa pýta na komunitné centrum. Je to celé zatečené, na venci stojí voda. Starostka 

podala žiadosť na rozviazanie zmluvy s firmou Fondstav, zatiaľ nám nič neprišlo ohľadom platby. 

Komunikuje s Ing. Koreňovou, ktorá navrhla aby sa urobilo nové verejné obstarávanie na dokončovacie 

práce. Žiadosť o zmenu je podaná, zatiaľ nemáme žiadnu odpoveď. Termín realizácie bol do konca minulého 

roka, v rámci covidu sa to predlžovalo. Stavebný dozor je Peter Leška. Musíme niečo urobiť, aby sa 

odvodnila stavba a spraviť strechu.  

Pán Fráner dotaz ohľadom poklopu za KD, nie je to zabezpečené. Starostka hovorí, že ide o studňu. Poslanec 

Zich má otázku ohľadom vykurovania v novej hasičskej zbrojnici. Či bude určená teplota, zatiaľ vypli ohrev 

vody. Nevie či Mravčekovo bude potrebovať teplú vodu. Momentálne je vypnuté všetko, nevedeli ako 

nastaviť hranicu. Podáva informáciu, že čerpadlo kawakasi je funkčné, je momentálne v servise. A ešte majú 

v servise aj mašinu, nevedia koľko to bude stáť, dotiahlo by sa to z rozpočtu. Otázka ešte ohľadom coop 

jednoty, spýtal sa kedy bude kontrolný deň, nakladacia rampa je z boku, ak tam zaparkujú, zablokujú celú 

hlavnú cestu. Už teraz kamión vykladá tovar 4 hod., blokujú cestu, už je teraz problém. Starostka odpovedá, 

že obec sa kontrolného dňa nezúčastňuje, lebo to nie je naša stavba a dovoz tovaru do predajne (spôsob 

zásobovania a vykladania tovaru) môže riešiť až pri kolaudácii. Obec pri vydávaná stavebného povolenia 

dávala požiadavku, aby autá nezasahovali do miestnej komunikácie a nebránili tak prejazdu iným vozidlám 

zasahovaním do cesty. Investor s týmto súhlasil a navrhol zásobovanie pozdĺžne s budovou predajne. P. Zich 

dodal, že stavenisko nie je označené žiadnymi značkami. Informácia od starostky, že podľa harmonogramu, 

stavbu majú odovzdať 4.11.2022. 

 

Odchod poslankyne Mgr. Mackovej o 19:45 hod.  

Prítomných poslancov: 6 

 

Ing. Zich sa pýta, čo s tými vrtuľami? Staroskta odpovedá, že máme schválený nový územný plán, v ktorom 

nie sú zapracované.  Na ministerstve školstva je zverejnené, že našej škole boli už odovzdané odmeny vo 

výške 500 € na prenesený výkon. Starostka hovorí, že zatiaľ nám nič poukázané nebolo.  

P. Masaryk konštatuje, že lipy pri stavbe Coop Jednota sú polámané a začínajú schnúť, pýta sa či ak lipy 

neprežijú, či oni zabezpečia nové stromy. Starostka vraví, že áno.  

Na basketbalovom ihrisku parkujú autá. Starostka došla do konfliktu s rodičom, ktorému syn hrá futbal, že 

nebolo pokosené ihrisko, lebo 15.9. sa hralo. Ešte jej bolo vytknuté, že musia deti voziť na zápas. 
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Pani Bátorová hovorí, že v poslednej dobe sú celého chodníky od výkalov od psov. Z daní za psa zostáva 300 

€ na údržbu na rok.  

Pán Franer ešte dotaz ohľadom tují v bývalej škôlke, či sa udržiavajú? Starostka hovorí, že sa tam iba kosí 

trávnik, tuje sa neudržiavajú, nestrihajú. Momentálne p. Leška dokončuje projektovú dokumentáciu 

k vydaniu stavebného povolenia na rekonštrukciu objektov bývalej MŠ.  

Starostka oznamuje, že 16.10.2022 bude cimbálka v KD v rámci Mesiaca úcty k starším, dňa 20.10.2022 

bude predstavovanie kandidátov.  

 

Návrh uznesenia č. 476/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

- žiadosť Eleny Masarykovej na zriadenie vecného bremena na parc. č. 2847/3 a 2843/1 

- správu o plnení uznesení od 5.5. do 29.9.  2022 

- správu o činnosti starostky od 11.8. do 29.9.2022 

- pripravované akcie obce 

 

9. bod programu: Uznesenia 

Uzneseniam všetci porozumeli, nečítajú sa.  

 

10. bod programu: Záver 

 

Starostka ukončila zastupiteľstvo o 19:56 hod.  

 

Zapisovateľka:                                 Klaudia Habová             .......................................... 

                  

Overovatelia:                                   Mgr. Zuzana Macková   ........................................... 

                          

                          Marcela Pavlíková     ............................................ 

       

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová                        .......................................... 

 


